
照明灯：轻按按键开启/关闭照明模式，轻按换挡，低亮 → 中亮 → 高亮 → 

关闭，如此循环，任意两次轻按之间间隔超过5S，第二次轻按则关闭照明

灯。

电量指示
放电、LED照明或蓝牙播放时有4个绿色和1个红色LED进行电量指示，没有

使用的时候轻按按键可以查看电量，指示灯约5S后自动熄灭。指示如下：

4个绿灯亮： 95%—100%；

3个绿灯亮： 65%—95%；

2个绿灯亮： 35%—65%； 

1个绿灯亮： 15%—35%； 

1个红灯亮： 15%以下。
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迷你蓝牙音箱营地灯

规格
• 采用高性能LED，色温4500K。

备注: 上述数据以内置锂电池（3.7V 6600mAh）在实验室测量所得。不同使

用环境可能会对以上数据产生影响。

• 工作电压：2.5-4.2V。

• 电池容量：内置3.7V/6600mAh锂电池。

• USB输入：5V/1A。

• USB充电时间：8h。

• USB输出：5V/1A。

• 开关类型：底部单开关。

• 尺寸：头直径72.0mm×身直径72.0mm×高度81.0mm。

• 重量：294g。

• 材料：PC+ABS塑料+铝合金。

• 配件：Micro-USB充电线 x 1,。

• 可选配件：USB适配器。

开启/关闭
蓝牙：任意状态长按按键1S开启/关闭蓝牙，开启后蓝色指示灯频闪，喇叭发

出提示音，然后播放设备连接名称为KLARUS M 的蓝牙设备，连接成功

后蓝色指示灯常亮，喇叭发出提示音。

usic

充电指示
充电时有4个绿色LED进行充电电量指示：

15%以下，       1个绿灯闪；

15%—35%， 1个绿灯亮，第2个绿灯闪；

35%—65%，   2个绿灯亮，第3个绿灯闪；

65%—95%，   3个绿灯亮，第4个绿灯闪；

95%—100%， 4个绿灯常亮。

蓝牙功能
• 任意状态长按按键1秒开启蓝牙同时点亮蓝牙指示灯和电量指示灯；

• 蓝牙未连接时蓝牙指示灯频闪，在频闪5分钟内没有蓝牙连接则蓝牙指示灯

  熄灭，蓝牙模块进入休眠，电量指示灯5秒后熄灭；

• 若蓝牙连接成功，则蓝牙指示灯常亮，电量指示灯常亮；

• 蓝牙连接后又断开超过5分钟，蓝牙指示灯熄灭，蓝牙模块进入休眠，电量

  指示灯5秒后熄灭；

• 蓝牙功能开启时长按按键1秒关闭蓝牙，进入休眠状态，同时蓝牙指示灯和 

  电量指示灯熄灭。

   

电量指示灯

蓝牙指示灯

<15% 15%-35% 35%-65% 65%-95% 95%-100%

<15%15%-35%35%-65%65%-95%95%-100%
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Compact Bluetooth 
Speaker & Camping Lantern

Specification
Features high CRI LED (color temperature 4500K)

Note: The above results were tested with lithium battery (3.7V 6600mAh)
under laboratory conditions. Actual performance may change if used
under different environments.

Input Voltage: 2.5-4.2V.
Battery Capacity: 3.7V/6600mAh lithium-ion battery included.
USB Charging Input: 5V/1A.
USB Charging Time: 8h.
USB Charging Output: 5V/1A.
Switch: Button located at bottom of lamp.
Dimension: Head Dia. 72.0mm(2.83”) x Body Dia. 72.0mm(2.83”)

  x Height 81.0mm(3.19”).
Weight: 294g(10.37oz).

Material: PC + ABS Ｐolymer + Aluminum Alloy.
Accessory (included) : 1 x Micro-USB Cable.
Accessory (optional) : USB charger.

Operation
Bluetooth: Press and hold the switch for 1 second to turn Bluetooth ON or
OFF.Bluetooth indicator light will flash and the speaker will play an 
audible reminder. The name of the Bluetooth will display as “KLARUS

”. The Bluetooth indicator light will remain “ON” and the speaker 
will play an audible reminder.
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Music

.

<15% 15%-35% 35%-65% 65%-95% 95%-100%

Lamp
Push switch to turn ON / OFF. Once switched ON, push to cycle between
different modes: Low -> Medium -> High -> OFF. If more than 5 seconds
passes before the next press, the next press of the switch will turn off the
lamp.

Battery Capacity Indicator
Battery Capacity indicator lights consists of 4 Green and 1 Red LED.
Push the button lightly to check the battery capacity, the LED will turn off 
automatically after approximately 5 seconds:
4 Green LED “ON”: 95%—100%
3 Green LED “ON”: 65%—95%
2 Green LED “ON”: 35%—65% 
1 Green LED “ON”: 15%—35% 
1 Red LED “ON”: Below 15%

Charging Indicator
There are 4 green LED indicators showing charging progress:
Below 15%, 1 Green LED “FLASH”

nd
15%—35%, 1 Green LED “ON”, 2  LED “FLASH” 

rd
35%—65%, 2 Green LED “ON”, 3  LED “FLASH” 

th65%—95%, 3 Green LED “ON”, 4  LED “FLASH” 
95%—100%, 4 Green LED “ON”

Bluetooth
Press and hold the switch for 1 second to turn on Bluetooth. The

  Bluetooth and battery capacity Indicator lights will turn on.
Bluetooth indicator will flash if no Bluetooth link has been made. The

  Bluetooth indicator light will turn off after 5 minutes and the Bluetooth
  module will enter hibernation mode if no connection is made within 5
  minutes. The battery capacity light will turn off after 5 seconds.

Both Bluetooth and battery capacity indicators will remain “ON” if
  Bluetooth connection is established.

If the Bluetooth connection is interrupted, The Bluetooth indicator light
  will turn off after 5 minutes and the Bluetooth module will enter
  hibernation mode if no connection is made, the battery capacity light will
  turn off after 5 seconds. 

Press and hold the switch for 1 second to turn off Bluetooth. The
  Bluetooth and battery capacity indicator lights will turn off. 

• 

• 

• 

• 

• 

关闭

低亮 中亮 高亮

15%-35%35%-65%65%-95%95%-100%

Power

Bluetooth indicator

Mode
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LowHigh Medium

OFF

充电宝功能
• 

使用及维护
• 请勿将营地灯光源直接照射人或动物的眼睛，以免对眼睛造成伤害。

• 长期不使用超过半年，请再次给营地灯充满电量，以提高锂电池使用寿

   命。

• 请勿随意拆解、改装本产品，以免损坏本产品，并且导致保修失效。

保修
• 15天保换期：自售出之日起15天内，在正常使用情况下，出现产品质量问

  题，客户可选择更换新品或维修服务，要求更换时，所换产品应为返修产

  品同型号同规格的新品；如同型号同规格的产品停止生产时，则调换不低

  于原产品性能的同品牌产品。

• 2年免费保修期：自售出之日起2年内，用户在正常使用情况下，出现产品

  质量问题，可享受免费维修服务。

• 终身有限保修：超过2年免费保修期外，提供有偿保修，费用以实际更换材

  料费用为准，不另收取人工费。

内置6600mAh锂电池，可给手机、ipad等绝大部分电子设备充电。

Powerbank Function
Built-in 6600mAh Li-ion battery, a convenient powerbank for electronics, 
cellphone, tablet pc, etc.

Maintenance
Do not aim the lamp directly at eyes to avoid injuries.
Please charge at least once each 6 months if the lamp is in storage, this

   will help maintain the lithium battery.
Unauthorized disassembly of the lamp may void warranty.

Warranty
2-year Warranty: Within 2-year from the sales date, the product will be

  repaired under warranty without additional cost.
Limited Lifetime Warranty: Outside of the 2-year period, the repairs

  under warranty may incur part costs without additional labor costs.  

• 
• 

• 

• 

• 
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KLARUS LIGHTING TECHNOLOGY CO., LIMITED
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Longhua District, Shenzhen City, 518131, China.
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Website: www.klaruslight.com
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蓝牙名称：KLARUS Music

Bluetooth Name：KLARUS Music
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